
NEJEDE – MØLLEHØJ VANDVÆRK 
 
 
Referat af bestyrelsesmøde den 13. august 2018 kl. 19.00 hos Poul Erik Sandholt 
 
Til stede: Niels Olsson (NO), Carlo Medici (CM) og Poul Erik Sandholt (PS) 
Udeblevet: Jens Ole Mathiesen (JM) 

 
 

1 Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 

 
2 Meddelelser fra formanden 

 Vort digitaliserede ledningsnet bliver flyttet over til ekstern udbyder primo 
september. SMS systemet vedr. meddelelser til forbrugerne er nu klar til 
brug. Der har været tanker fremme om at det var en god ide at få et fast 
team til at servicere alle værkerne. Ingen beslutning truffet.  

 
3 Tilføjelser til dagsordenen 

 Ingen 
 

4 Godkendelse af referat fra sidste møde den 23. april 2018 
Godkendt 

 
5 Driftsrapport 

Nævnt under pkt. 2 
 

6 Økonomi 
      Regnskab pr. 30. juni 2018 

Regnskab modtaget fra administrator gennemgået og taget til 
efterretning. Når kendte regninger er betalt er der kr. 50.000 på 
bankkonto. 

      Restancer pr. 30. juni 2018 
Der er få restancer og et par stykker der har betalt for meget. 

7 Aftalen med Meløse Vandværk 
Aftalen mellem Hillerød kommune og Meløse Vandværk om 
fremtidig levering af vand er ikke færdigbehandlet. Når der er nyt i 
sagen vil kommunen indkalde Meløse Vandværk og os til et møde. 

 
 
8 Gennemgang af referat fra FVH´s repræsentantskabsmøde den 18. 

april 2018 
Referatet gennemgået. Iflg. oversigt over vandværker i kommunen har vi i 
2018 det billigste vand. 
 

9 Vandværkshaven 
Der har ikke været megen græsslåning indtil nu. 

 
10 Næste møde 

Torsdag den 22. november 2018 kl. 19.00 hos Poul Erik Sandholt 
 
11 Eventuelt 

Intet 
 
Referent Poul Erik Sandholt 


